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PROTOKÓŁ NR XXIX/14 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie  
odbytej w dniu 20 lutego 2014 r.  

 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1315. 
 

I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 14 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
 
W sesji udział wzięli: 
Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 
Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu 
oraz dyrektorzy jednostek organizacyjnych i wydziałów Starostwa Powiatowego.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia 
 
1. Sprawy regulaminowe: 
a)otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b)przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub zmianę, 

c)przyjęcie protokołu z XXVIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 19 grudnia 2013r., 

2.Interpelacje i zapytania radnych  

3. Informacja nt. realizacji zadań medycznych Szpitalnego Centrum Medycznego  

w Goleniowie Sp. z o.o. 

a)stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji.  

4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Goleniowie za 

rok 2013 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji. 

5. Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego 

6. Informacja za rok 2013 z dokonanych umorzeń, odroczeń lub rozłożenia na raty 

wierzytelności Powiatu Goleniowskiego oraz powiatowych jednostek organizacyjnych  

z tytułu należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny i niepodatkowych 

należności budżetowych o charakterze publiczno-prawnym 

7.  Przyjęcie Sprawozdania Starosty Goleniowskiego z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w  roku 2013 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu w Goleniowie, 

b) programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014, 

c) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, 

d) przyjęcia stanowiska o sprzeciwie wobec powrotu do podziału administracyjnego kraju na 49 

województw oraz likwidacji powiatów, 
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e) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 r., 
f) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-
2027.    
9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie za 2013 r. 
10. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Powiatu  
w Goleniowie za 2013 r. 
11. Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Rady Powiatu  
w Goleniowie za 2013 r. 
12. Blok informacyjny: 
a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 
b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
13. Wolne wnioski. 
14. Odpowiedzi na interpelacje.  
15. Zamknięcie obrad. 
 

III. Przebieg posiedzenia 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXIX sesji Rady 

Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych oraz przedstawicieli mediów. 

Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, że na sali jest 14 radnych, co stanowi quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący Rady poinformował, że 26 stycznia 2014 r. zmarł Tadeusz Kwiatkowski.  

W związku z tym poprosił wszystkich o powstanie, by uczcić chwilą ciszy odejście Tadeusza 

Kwiatkowskiego wieloletniego Wójta Przybiernowa, a także radnego i wiceprzewodniczącego  

I kadencji Rady Powiatu w Goleniowie. 

Ad 1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji i zapytał, czy są wnioski o jego 

zmianę lub uzupełnienie. 

W związku z nieobecnością przewodniczącego oraz zastępcy Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący Rady W. Kaleczyc zaproponował wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektu uchwały do pkt 8 g) w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 14 radnych za.  

Ad 1.c. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XXVIII sesji 

Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 19 grudnia 2013 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  

i Zarządu Powiatu na siedem dni przed XXIX sesją, następnie zapytał, czy są uwagi do 

niniejszego protokołu.   

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXVIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 19 grudnia 2013 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 14 radnych.  

Ad 2. Radni nie zgłosili interpelacji. 

Ad 3. Informacja nt. realizacji zadań medycznych Szpitalnego Centrum Medycznego  

w Goleniowie Sp. z o.o. stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
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Ad 3.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że Zarząd Powiatu analizował przedłożony 

materiał w dniu 5 lutego 2014 r. i zaopiniował pozytywnie.  

Ad 3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedłożonym materiałem. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje zapoznały się  

z przedstawionym materiałem.    

Godz. 1210 – przybył radny Kazimierz Lembas – stan 15 radnych.  

Radny Czesław Siwek podziękował Pani Prezes Szpitalnego Centrum Medycznego Sp. z o.o.  

w Goleniowie oraz Przewodniczącemu Rady Nadzorczej Spółki za bardzo dobre wyniki 

działalności spółki. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji nt. realizacji zadań 

medycznych Szpitalnego Centrum Medycznego w Goleniowie Sp. z o.o., Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych.   

Ad 4. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Goleniowie za rok 

2013 stanowi zał. nr 3 do protokołu.     

Ad 4.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że sprawozdanie było omawiane na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 22 stycznia 2014 r. i zostało pozytywnie zaopiniowane.  

Ad 4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do wiadomości 

przedstawione sprawozdanie i oceniły bardzo wysoko pracę Pani Rzecznik Konsumentów.    

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności 

Powiatowego Rzecznika Konsumentów w Goleniowie za rok 2013, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 15 radnych.  

Ad 5. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego 

stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Starosta Tomasz poinformował, że sprawozdanie było omawiane na posiedzeniu Zarządu 

Powiatu w dniu 29 stycznia 2014 r. i zostało przez Zarząd przyjęte. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do wiadomości 

przedstawione sprawozdanie. 
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 15 radnych. 

Ad 6. Informacja za rok 2013 z dokonanych umorzeń, odroczeń lub rozłożenia na raty 

wierzytelności Powiatu Goleniowskiego oraz powiatowych jednostek organizacyjnych z tytułu 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny i niepodatkowych należności 

budżetowych o charakterze publiczno-prawnym stanowi zał. nr 5 do protokołu.      

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że informacja była omawiana na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu w dniu 29 stycznia 2014 r. i została przez Zarząd Powiatu przyjeta. 

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedłożoną informacją. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do wiadomości 

przedstawioną informację. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji za rok 2013 z dokonanych 

umorzeń, odroczeń lub rozłożenia na raty wierzytelności Powiatu Goleniowskiego oraz 

powiatowych jednostek organizacyjnych z tytułu należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny i niepodatkowych należności budżetowych o charakterze publiczno-prawnym, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

Ad 7. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił Sprawozdanie Starosty Goleniowskiego  

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2013, które stanowi zał. nr 6 do 

protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedłożonym sprawozdaniem. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do wiadomości 

przedstawione sprawozdanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania Starosty Goleniowskiego 

z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w roku 2013, Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 15 radnych. 

Godz. 1225 – obrady sesji opuściła radna Danuta Domaradzka – stan 14 radnych.  

Ad.8.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, że zostały przygotowane 

dwa projekty uchwał w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady 

Powiatu w Goleniowie, w którym wyraża się zgodę na rozwiązanie stosunku pracy stanowiący zał. 

nr 7 do protokołu i drugi, w którym odmawia się wyrażenia  zgody na rozwiązanie stosunku pracy 

stanowiący  zał. nr 8 do protokołu.    
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Przewodniczący poinformował Radę, iż na sesję zostały przygotowane uzasadnienia do każdego 

projektu uchwały, które są wynikiem dyskusji jaka miała miejsce na Komisjach oraz wynikają  

z wyjaśnień udzielonych przez radną Danutę Domaradzką. 

Przewodniczący poinformował, że zostanie przeprowadzone głosowanie alternatywne i każdy  

z radnych będzie miał jeden głos. W pierwszej kolejności podda pod głosowanie uchwałę  

w sprawie wyrażenia  zgody na rozwiązanie stosunku pracy z Radnym, następnie zapyta kto jest  

za odmową wyrażenia zgody i kto się wstrzymał od głosowania.   

Przewodniczący Rady poinformował, że radny Czesław Siwek zgłosił, iż nie weźmie udziału  

w głosowaniu ponieważ jest powiązany z pracodawcą radnej Danuty Domaradzkiej. 

Biorących udział w głosowaniu – 13 radnych.  

Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Powiatu ile dni  

w roku ubiegłym pracowała radna Danuta Domaradzka. Przewodniczący Rady W. Kaleczyc 

odczytał informację zawartą we wniosku Banku Spółdzielczego w Goleniowie dotyczącą 

nieobecności radnej w pracy w roku 2013. Wniosek ten stanowi zał. nr 9 do protokołu.         

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

rozwiązanie stosunku pracy z Radnym Rady Powiatu w Goleniowie (wyrażenie zgody na 

rozwiązanie stosunku pracy pomiędzy Radną Rady Powiatu Danutą Domaradzką, a Bankiem 

Spółdzielczym w Goleniowie), Rada głosowała następująco 1 za, 9 przeciw, 3 wstrzymujące się.  

Rada Powiatu odmówiła wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy pomiędzy Radną Rady 

Powiatu w Goleniowie Danutą Domaradzką, a Bankiem Spółdzielczym w Goleniowie.   

UCHWAŁA NR XXIX/276/14 stanowi zał. nr 10 do protokołu.      

Godz. 1240 – przybyła radna Danuta Domaradzka- stan 15 radnych. 

Ad 8.b. Starosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie programu 

współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014, który stanowi zał. nr 11 do 

protokołu. Starosta poinformował, że w uzasadnieniu jest błąd polegający na podaniu złej 

podstawy prawnej zamiast art. 5a ust. 3 powinno być art. 5a ust. 1.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że przygotowanie uchwały w sprawie programu 

współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2014, to seria pomyłek wynikających z nieprzestrzegania prawa. 

Radna dodała, że drobna poprawka, o której wspomniał Pan Starosta to błąd w podstawie 

prawnej, a chęć procedowania w tej formie uchwały świadczy o łamaniu prawa. Radna 

powiedziała, że nie chce powtarzać wszystkich nieprawidłowości, o których mówiła dwukrotnie 
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na posiedzeniach Komisji. Po pierwszym posiedzeniu Komisji błędy były ponownie powielone  

i Radna ma bardzo negatywny stosunek do tego sposobu przygotowywania uchwał. Radna 

dodała, że niektórych uchybień nie sposób już wyeliminować, bo jak wiadomo program taki 

powinien być uchwalony do 30 listopada 2013 roku i w tej chwili nic już nie cofnie czasu, a jest 

już koniec lutego. Ponadto konsultacje były przeprowadzone dopiero w wyniku monitowania 

przez Radną tego obowiązku. Na zakończenie swojej wypowiedzi Radna powiedziała, że mając 

na uwadze wszystkie nieprawidłowości i obecny kształt programu będzie przeciwna i będzie to 

forma okazania niezadowolenia z pracy osób odpowiedzialnych za przygotowywanie w ten 

sposób uchwał nie pierwszy już raz. 

Radna Danuta Faryniarz odnosząc się natomiast do przedstawionej opinii prawnej powiedziała, 
że radca prawny był uprzejmy przygotować na piśmie dwie odpowiedzi na temat terminu 
uchwalenia programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, czy jest to termin zawity 
czyli taki, który nie upoważnia Rady do podejmowania uchwał z podstawą prawną Radna 
stwierdziła, że spodziewała się takiej odpowiedzi, że oczywiście będzie wszystko w porządku  
i że będzie to termin instrukcyjny i się nie pomyliła. Radca powołuje się na orzeczenia Sądów 
Administracyjnych, które Radna też posiada, są one sprzeczne z tym, co radca przedstawił  
w swojej opinii, doszukał się gdzieś takich orzeczeń, które kwestionują te, które mówią  
o terminie zawitym. Radna dodała, że w opinii swojej radca prawny stwierdził, że program 
współpracy z organizacjami pozarządowymi nie jest prawem miejscowym, uzasadniając w taki 
sposób, z którym Radna nie może się zgodzić, a już na pewno z ostatnim zdaniem cyt. „ że na 
zasadach  określonych zatem w uchwale konsultowane będą akty prawa miejscowego oraz 
program współpracy, a nie tylko program współpracy”. Zdaniem Radnej w opinii mógł wystąpić 
błąd językowy. Jeżeli chodzi o prawo miejscowe, to Radna odwołała się do uchwały podjętej 
przez Radę Powiatu w dniu 15 listopada 2012 r. Nr XVIII/163/12 i zwróciła uwagę na tytuł 
uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z radami działalności 
pożytku publicznego, organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami projektów aktów 
prawa miejscowego, czyli przypisane jest konsultowanie organizacjom  pozarządowym aktów 
prawa miejscowego. Radna zaznaczyła, że w innym miejscu również jest powiedziane w § 8 ust. 
2, cyt. „że udział w konsultacjach jest dobrowolny i polega na przekazaniu przez organizację,  
o której mowa w ust. 2 uwag do projektu aktu prawa miejscowego w dziedzinie dotyczącej 
działalności statutowej tej organizacji”. Radna powiedziała, iż rozumie, że w świetle uchwały, 
której numer i tytuł przytoczyła rozumie, że powinien to być akt prawa miejscowego,  
a z literatury prawnej wynika, że to nie jest akt prawa miejscowego, ale uchwała w takim 
brzmieniu sugeruje, że jest to akt prawa miejscowego. Na zakończenie Radna stwierdziła, że jest 
przeciwna podjęciu niniejszej uchwały z uwagi na błędy i niedbałość w wykonywaniu zadań 
przez osoby odpowiedzialne za przygotowywanie uchwał.       

Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc zapytał, czy Starosta Tomasz Stanisławski chciałby 

ustosunkować się do wypowiedzi Radnej Danuty Faryniarz. 

Starosta Tomasz Stanisławski powiedział, że Zarząd już się ustosunkował do tego o czym Pani 

radna Danuta Faryniarz mówiła na posiedzeniach Komisji i po to są Komisje i konsultacje 

uchwał żeby pewne rzeczy skorygować i zrobić tak jak powinno być. Starosta przypomniał, że 

jest jeszcze nadzór wojewody i jeżeli rzeczywiście jest tak jak w niektórych rozstrzygnięciach 

sądowych jest wskazane, to oczywiście uchwała zostanie skorygowana na tym etapie. 

Rzeczywiście za pierwszym razem błędnie została przygotowana uchwała bez konsultacji, ale to 

zostało naprawione i teraz chodzi o to, aby ostatecznie po wszystkich poprawkach podjąć 

uchwałę.         

Radny Kazimierz Lembas powiedział, że Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury 

na swoim posiedzeniu zajmowały się dwiema wątpliwościami, o których mówiła Radna Danuta 
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Faryniarz i z przykrością stwierdził, że Komisje nie poparły tych wątpliwości i uznały, że nie jest 

to termin prawa materialnego, czyli zawity, a jest to termin instrukcyjny. Ponadto Pani Sekretarz 

zobowiązała się do tego, że termin przyjęcia programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi nie zostanie przekroczony. Radny dodał, że Komisje nie potwierdziły również 

tego, że uchwała ta stanowi prawo miejscowe.  

Radna Danuta Faryniarz odpowiedziała Radnemu Kazimierzowi Lembasowi, że termin zawity 

oznacza, że można podjąć uchwałę tylko bez podstawy prawnej i to nie jest tak, że powiat 

zostałby bez przyjętego programu. Jeśli natomiast chodzi o akt prawa miejscowego zdaniem 

Radnej uchwała związana z tym programem nie jest aktem prawa miejscowego, jednak Radna 

rozważała to w kontekście przytoczonej przez siebie uchwały przyjętej przez Radę Powiatu  

o sposobie konsultowani, gdzie jedno z drugim się kłóci. Zdaniem Radnej gdzieś jest błąd  

i najprawdopodobniej w poprzedniej uchwale.      

Radny Leszek Soroczyński powiedział, że wysoce ceni sobie pracę Radnej Danuty Faryniarz,  

ponieważ wszystkie zabiegi jakie stosuje w trakcie pracy w Radzie podnoszą jakość pracy Rady. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie programu 

współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2014, Rada głosowała 13 głosami za, przy 

1 głosie przeciwnym i 1 wstrzymującym się.  

UCHWAŁA NR XXIX/277/14 stanowi zał. nr 12 do protokołu.   

Ad 8.c. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, która stanowi zał. nr 

13 do protokołu.   

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia rozkładu 

godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych.  

UCHWAŁA NR XXIX/278/14 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Ad 8.d. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

o sprzeciwie wobec powrotu do podziału administracyjnego kraju na 49 województw oraz 

likwidacji powiatów, który stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Starosta przypomniał, że jest to prośba ze strony Konwentu Starostów Województwa 

Zachodniopomorskiego przed pewnymi propozycjami powrotu do 49 województw i ewentualną 

możliwą dyskusją na poziomie Związku Powiatów Polskich i np. Sejmu, by ten mógł oprzeć się 

na opiniach rad powiatów w sprawie powrotu do starego podziału administracyjnego Polski.       
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Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas powiedział, że ten projekt uchwały nie podoba się Radnemu i uważa, 

że nie ma ona podstawy prawnej do jej podjęcia, ponieważ nie wynika ona ani z ustawy, ani ze 

Statutu Powiatu, by takie stanowisko podejmować w formie uchwały. Radny dodał, że wygląda 

to tak, że Rada zacznie uprawiać politykierstwo polegające na tym, że coś ktoś powie, a Rada 

zaraz podejmie uchwałę. Dla Radnego dużo ważniejszą sprawą jest to, że przedstawiciele partii 

politycznych zapowiadają likwidację Narodowego Funduszu Zdrowia i w tej sprawie nikt nie 

podejmuje uchwał i w wielu innych sprawach. Dlatego zdaniem Radnego należałoby przyjąć 

jakąś zasadę i zajmować się wszystkimi zapowiedziami planowanych zmian albo żadnymi.  

Radny Czesław Siwek powiedział, że nie Rada nie powinna działać politycznie i nerwowo na 

pewne wypowiedzi medialne i nie podejmować w takich sprawach uchwał.  

Starosta Tomasz Stanisławski powiedział, że była to prośba ze strony Konwentu Starostów, aby 

procedować nad kwestią powrotu do podziału administracyjnego kraju na 49 województw  

i skoro Konwent zwrócił się z taką prośbą do rad powiatów, to zdaniem Starosty warto pochylić 

się nad tą sprawą.       

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

o sprzeciwie wobec powrotu do podziału administracyjnego kraju na 49 województw oraz 

likwidacji powiatów, Rada głosowała 11 głosami za, przy 3 przeciw i 1 wstrzymującym się.  

UCHWAŁA NR XXIX/279/14 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Ad 8.e. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 r. stanowiący zał. nr 17 do protokołu. Skarbnik dodał, że został 

przygotowane nowe uzasadnienie do uchwały po poprawkach wniesionych na posiedzeniach 

Komisji i przeprosił za błędy literowe, które wkradły się do tekstu oraz podziękował wszystkim, 

którzy wpłynęli na dobrą jakość uchwały.        

 Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 radnych.   

UCHWAŁA NR XXIX/280/14 stanowi zał. nr 18 do protokołu.    
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Ad 8.f. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2027, który stanowi zał. 

nr 19 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, w imieniu Komisji Rewizyjnej  

i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały 

projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2014-2027, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

UCHWAŁA NR XXIX/281/14 stanowi zał. nr 20 do protokołu.  

Ad 8.g. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi, który stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Starosta Tomasz Stanisławski poinformował Przewodniczącego Rady Powiatu, że nie weźmie 

udziału w głosowaniu nad powyższym projektem uchwały.  

Biorących udział w głosowaniu – 14 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 22 radnych.   

UCHWAŁA NR XXIX/282/14 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Ad 9. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Lembas przedstawił Sprawozdanie  

z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie za 2013 r., które stanowi zał. nr 23 

do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Goleniowie za 2013 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 15 

radnych.  

Ad 10. Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury Bogusław Grodź przedstawił 

Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Infrastruktury Rady Powiatu w Goleniowie za 2013 

r., które stanowi zał. nr 24 do protokołu.     

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności Komisji 

Budżetu i Infrastruktury Rady Powiatu w Goleniowie za 2013 r., Rada głosowała jednogłośnie,  

w obecności 15 radnych.  

Ad 11. Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Jolanta Jarlaczyńska przedstawiła 

Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Rady Powiatu w Goleniowie za 

2013 r., które stanowi zał. nr 25 do protokołu.   
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W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z działalności Komisji 

Spraw Społecznych i Oświaty Rady Powiatu w Goleniowie za 2013 r., Rada głosowała jednogłośnie, 

w obecności 15 radnych.  

Ad 12.a. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Goleniowie w okresie od 28 listopada 

2013 r. do 29 stycznia 2014 r. stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

Radna Danuta Faryniarz zapytała o pkt 6 na str. 11 gdzie jest napisane, że będzie przebudowa 

dróg powiatowych nr 4101Z, 4102Z i 4112Z w miejscowości Kliniska Wielkie i przebudowa 

drogi powiatowej nr 4130Z ul. Przestrzenna w miejscowości Goleniów na co została wykonana 

dokumentacja na kwotę 15.990 zł Radna zwróciła się z pytaniem do Zarządu, czy w budżecie 

powiatu na 2014 rok są  zaplanowane przebudowy tych dróg. 

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur odpowiedział, że w budżecie powiatu zaplanowane jest 

2.600.000 zł jako wkład własny na inwestycje na drogach powiatowych i zostały złożone dwa 

wnioski do RPO do programu „Schetynówka” przebudowy dróg lokalnych, które jeszcze nie 

zostały dofinansowane ze względu na ograniczoną kwotę. Prezydent podpisał tzw. ustawę  

o lasach i ten program zostanie dofinansowany kolejną kwotą. Ponadto Skarbnik dodał, że 

przebudowa drogi w Kliniskach będzie dofinansowana przez Gminę Goleniów kwotą 1.500.000 

zł, a przebudowa drogi na ul. Przestrzennej kwotą 100.000 zł.     

Wicestarosta Tomasz Kulinicz powiedział, że te dwie inwestycje są zapisane w WPI i znajdują się   

na jednym z pierwszych miejsc na liście rankingowej, by móc je realizować musi być zrobiona 

dokumentacja.        

Radny Czesław Siwek zapytał o pkt 3 na str. 7 na jakim etapie jest sprzedaż Zespołu Pałacowo-

Parkowego w Mostach.  

Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział, że 21 lutego odbędą się rokowania, na które 

wpłynęło wadium i być może wpłyną jeszcze jakieś oferty.   

Radna Danuta Faryniarz zwróciła uwagę na to, że oferty na kupno Zespołu Pałacowo-Parkowego 

w Mostach mogły być składane do 17 lutego, dlatego zapytała czy 21 lutego będą mogły jeszcze 

wpłynąć oferty i czy będą ważne.    

Starosta Tomasz Stanisławski przeprosił za pomyłkę i powiedział, że wpłynęły dwie oferty  

i jedno wadium.  

Ad 12.b. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc przypomniał o konieczności złożenia 

przez Radnych oświadczeń majątkowych za 2013 r. do 30 kwietnia 2014 r. 

Ponadto Przewodniczący poinformował, że zostały rozdane formularze konsultacyjne do 

projektu planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu 

Goleniowskiego, które można złożyć w Biurze Rady do dnia 28 lutego 2014 r.  

Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr V.14.2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 9 stycznia 2014 r. w sprawie wydania opinii  

o prawidłowości planowanej kwoty długu Powiatu Goleniowskiego, która wpłynęła do Biura 

Rady 15 stycznia 2014 r. Uchwała ta stanowi zał. nr 27 do protokołu.   
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Ad 13. Wolnych wniosków brak.  

Ad 14. Brak odpowiedzi na interpelacje.  

Ad 15. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc 

dokonał zamknięcia obrad XXIX sesji Rady Powiatu w Goleniowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Witold Kaleczyc       

 

 

Protokołowała 

Agata Ostrowska  

Goleniów, dnia 10 lutego 2014 r. 

 

 


